
Protokół Nr 46/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 11 marca 2020 r. 
  

W posiedzeniu Zarządu uczestniczyli: Starosta - Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka, Skarbnik Powiatu - Renata Mróz, 
Ireneusz p. I. Kondrów – Prezes Zarządu Fundacji „Itaj” , Marek Miecznikowski – pracownik ŚDS 
w Szczepkowie Borowym, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy – Aleksandra Nowogórska,  
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Jacek Dłuski,  Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, 
Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego - Jolanta Tymińska oraz Kierownik Wydziału Geodezji i 
Gospodarki Nieruchomościami - Iwona Urbanowicz. 

Obrady otworzył i poprowadził Starosta Marcin Paliński. 
 
Porządek obrad: 
I. Sprawa  ŚDS w Sarnowie. 
II. Powiatowy Urząd  Pracy: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu    
Pracy w Nidzicy. 

III. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Zarządu Powiatu w Nidzicy z dnia 10  lutego 

2020 r. Nr 44/156/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż ogrodzeń stalowych 

oraz bramy znajdujących się na nieruchomościach będących w trwałym zarządzie 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. 
IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w 2020 roku przez 

podmioty niezaliczone do sektora finansów publicznych, niedziałające w celu 

osiągnięcia zysku, prowadzące działalność statutową związaną z realizacją zadań 

powiatu, 

2) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2020 roku zadania 

publicznego w zakresie działalności na rzecz organizacji pozarządowych i innych 

podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego. 

2. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1) zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do 

Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Brama Mazurskiej Krainy”, 

2) zawarcia porozumienia na realizację w ramach współpracy zadania polegającego 

na opracowaniu Strategii obszaru funkcjonalnego Południowe Mazury 2030/OF 

Południowe Mazury 2030/, 

3) wyrażenia zgody na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Zespole 

Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 

4) wyłączenia z Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy i likwidacji Liceum 

Profilowanego, 

5) wyłączenia z Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława 

Staszica w Nidzicy i likwidacji Liceum Profilowanego, 

6) wyłączenia z Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie i 

likwidacji Liceum Profilowanego. 

3. Ustalenie wysokości Nagrody Starosty z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Podjęcie decyzji o przekazaniu nieruchomości w trwały zarząd dla Powiatowego Zarządu 
Dróg w Nidzicy. 

 



 Ad. I.1. 
p. I. p. I. Kondrów poinformował, że Starosta i Wicestarosta otrzymali kopię umowy 

dotyczącą prowadzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Sarnowie. Stwierdził, że w jego 
ocenie Gmina Kozłowo zobowiązanie odnośnie prowadzenia Domu nie jest w stanie spełnić. 

Pan Starosta odpowiedział, że o sprawie ŚDS decyduje Wojewoda, nie powiat.  
p. M. Miecznikowski zauważył, że Gmina nie utworzyła ŚDS. Prezes poinformował, jak 

opiekuje się podopiecznymi. 
p. I. Kondrów zwrócił uwagę, że temat wirusa jest ważny, ale są także ludzie pozbawieni 

opieki. Nie wskazano żadnego terminu na utworzenie ŚDS. 
Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że stanowisko Zarządu jest jednoznaczne. Jeśli 

Wojewoda wypowie umowę Gminie, to nie pozostawimy ludzi samych sobie. 
p. I. Kondrów powtarzał, że to nie jest standardowa sprawa, że Urząd pozostawia ludzi bez 

określonych terminów. Dopóki Urząd Wojewódzki nie wyznaczy terminu, to może to potrwać 
kwartał. Wojewoda na dzień dzisiejszy ma stanowisko  Gminy Kozłowo, nie ma żadnego 
stanowiska z powiatu. Zapytał, czy Dyrektor Jastrzębski zwrócił się o stanowisko powiatu? 

p. M. Miecznikowski dodał, że bierze za pewnik stanowisko Gminy Kozłowo. 
p. I. Kondrów uważa, że nie ma terminów, ponieważ Wojewoda nie ma żadnego innego 

wariantu poza jedną ofertą – gminy. 
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że jest umowa podpisana między gminą a Wojewodą. 
p. Mateusz Budka zapytał, czego przedstawiciele ŚDS w Sarnowie oczekują od Zarządu 

Powiatu ? 
p. I. Kondrów odpowiedział, żeby przesłać informację , że w przypadku kłopotu z 

utworzeniem ŚDS, powiat jest gotowy przejąć ŚDS w Sarnowie. 
p. Lech Brzozowski dodał, że od innych samorządów też nie mamy żadnego oficjalnego 

stanowiska, jedynie pisma Fundacji.  Zarząd Powiatu poświęcił czas tej sprawie na dwóch 
posiedzeniach . Również na Komisji Oświaty sprawę poruszył radny Jankowski. W całej sytuacji 
najbardziej poszkodowani są ludzie – podopieczni. Mieliśmy wiele wątpliwości, że gmina nie 
postąpiła, jak powinna. Oficjalnie nie mamy żadnych innych wiadomości, nikt nas nie informuje o 
posiedzeniach, czy decyzjach Gminy. Decyzja Zarządu była taka, że czekamy na ewentualne 
wystąpienie Wojewody, gdyby gmina nie utworzyła ŚDS. 

Starosta Marcin Paliński dodał, że otrzymali projekt umowy użyczenia, ale ktoś musi Dom 
finansować. Wojewoda podejmuje decyzję. Powtórzył, że stanowisko Zarządu jest takie, że jeśli 
Wojewoda wypowie umowę Gminie i zaproponuje powiatowi, to w to wejdziemy. 

p. I. Kondrów uważa, że stanowisko Urzędu Wojewódzkiego nie jest obiektywne i dodał, 
że Fundacja chce się zrzec nieodpłatnie budynku  na rzecz powiatu. 

Starosta Marcin Paliński podkreślił, że na Komisji Oświaty padł wniosek, że jeśli Zarząd 
będzie podejmował temat, to żeby Wójt miał możliwość się wypowiedzieć. 

p. M. Miecznikowski odparł, że też chcieliby być obecni. 
 
p. I.Kondrów i p. M. Miecznikowski opuścili salę obrad, a dołączyła p. A. Nowogórska. 
 
 
Ad. II.1. 
p. A. Nowogórska zaznaczyła, że 26 lutego nastąpiło rozwiązanie stosunku pracy z zastępcą 

Dyrektora. W związku z tym jest konieczność wprowadzenia zmian w Regulaminie organizacyjnym 
PUP. Kierownik działu organizacyjnego zastępuje dyrektor podczas nieobecności. Ponadto 
wyszczególniono zmiany związane z objęciem PUP działaniami wspólnego Inspektora Ochrony 
Danych Osobowych. 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 46/162/2020 w sprawie zmiany 

Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Nidzicy, stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. 



 
p. A. Nowogórska uzgodniła jeszcze z Panem Starostą treść komunikatu o ograniczeniu 

wizyt w PUP w związku z koronawirusem oraz przekazała prośbę pracowników PUP o 
udostępnienie środków dezynfekujących. 

 
p. A. Nowogórska opuściła salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski. 
 
Ad. III.1. 
p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Zarządu Powiatu w Nidzicy 

z dnia 10 lutego 2020 r. Nr 44/156/2020 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż ogrodzeń 
stalowych oraz bramy znajdujących się na nieruchomościach będących w trwałym zarządzie 
Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. Zaznaczył, że w związku z tym, że nie wpłynęła żadna 
oferta w pierwszej procedurze sprzedaży, postanowiono przeprowadzić kolejne postępowanie i 

zgodnie z § 23 Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 21 października 2019 r. w sprawie 
szczegółowego sposobu gospodarowania składnikami rzeczowymi majątku ruchomego Skarbu 
Państwa, ustalono cenę minimalną na sprzedaż środka trwałego na kwotę 53.764,50 zł. 

Starosta Marcin Paliński zapytał, czy możemy zaproponować wyższą ofertę. 
Zaproponował 60 tys. zł +VAT. 

p. Jacek Dłuski odpowiedział, że po wyliczeniu będzie to kwota 73.800 zł. Taka zostanie 
wpisana. 

Więcej uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 46/163/2020 zmieniającą uchwałę Zarządu 

Powiatu w Nidzicy z dnia 10 lutego 2020 r. Nr 44/156/2020 w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż ogrodzeń stalowych oraz bramy znajdujących się na nieruchomościach będących 
w trwałym zarządzie Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy , stanowiącą załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Następnie p. Jacek Dłuski poruszył kwestię złego stanu przejazdów na torowiskach. 

Przygotował pismo do Centrum Realizacji Inwestycji PKP w tej sprawie. 
Zarząd jednogłośnie poparł to wystąpienie do Polskich Kolei Państwowych o 

przebudowę torowisk, które nie były objęte inwestycją. Postanowiono informację tę 
przesłać również do wiadomości Burmistrza Nidzicy i Gazety Nidzickiej.   

 
Dalej Zarząd przyjął informację Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy o 

podejmowanych działaniach w ramach realizowanych inwestycji. Wyrażono zgodę na budowę 
zjazdów z ul. Olsztyńskiej na sąsiadujące nieruchomości, na koszt właścicieli tych nieruchomości. 
Umówiono spotkanie z inwestorami w sprawie wyregulowania wysokości kanału znajdującego się 
w ciągu pieszo-rowerowym na ul. Kościuszki, w którym umieszczone są urządzenia teletechniczne. 
Wystosowano pismo do PKP w sprawie ujednolicenia materiału, z którego wykonane będą 
chodniki w obrębie ul. Kościuszki i Dworca PKP. 

 
 p. Jacek Dłuski opuścił salę, a dołączyła p. Jolanta Tymińska. 
 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że w związku z zawieszeniem przez Rząd zajęć 

dydaktyczno-wychowawczych w przedszkolach, szkołach i placówkach oświatowych, organ  
prowadzący może wyrazić zgodę na zawieszenie zajęć również w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę  na zawieszenie zajęć dydaktyczno-
wychowawczych również w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Nidzicy. 

 



p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna, zgodnie z 
wytycznymi Ministra Edukacji Narodowej, będzie pracować. Oprócz dzieci Poradnia przyjmuje 
również osoby dorosłe i prowadzi z nimi zajęcia. 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że dyrektor organizuje prace w Poradni. Pracownicy 
ustalają wizyty, więc Poradnia może pracować w stopniu ograniczonym, ustalając indywidualne 
zajęcia. 

p. Jolanta Tymińska dodała, że dzieci mają przebywać w domu,więc nie będzie sytuacji, żeby 
trafiły do Poradni. 

 
Ad. IV.1.1) i 2) 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekty uchwał w sprawach: 

1)  ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych 

związanych z realizacją zadań samorządu powiatowego w 2020 roku przez 

podmioty niezaliczone do sektora finansów publicznych, niedziałające w celu 

osiągnięcia zysku, prowadzące działalność statutową związaną z realizacją zadań 

powiatu, 

2) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację w 2020 roku zadania 

publicznego w zakresie działalności na rzecz organizacji pozarządowych i innych 

podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego. 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że oferty mogą wpływać do 2 kwietnia. Zasady są 

takie same, jak w ubiegłym roku. Zabezpieczone jest 10 tys. zł na stypendia oraz 30 tys. 

zł na pozostałe dziedziny. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 46/164/2020 w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na wykonanie zadań publicznych związanych z realizacją zadań 

samorządu powiatowego w 2020 roku przez podmioty niezaliczone do sektora finansów 

publicznych, niedziałające w celu osiągnięcia zysku, prowadzące działalność statutową 

związaną z realizacją zadań powiatu, stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 46/165/2020 w sprawie ogłoszenia 

otwartego konkursu ofert na realizację w 2020 roku zadania publicznego w zakresie 

działalności na rzecz organizacji pozarządowych i innych podmiotów prowadzących 

działalność pożytku publicznego. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IV.2.1) 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w 

sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 

„Brama Mazurskiej Krainy”. Przypomniała, że w miejsce p. M.Budki proponuje się p. P. 

Przybyłka. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 

 

Ad. IV.2.2) 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zawarcia 

porozumienia na realizację w ramach współpracy zadania polegającego na opracowaniu 

Strategii obszaru funkcjonalnego Południowe Mazury 2030/OF Południowe Mazury 2030/. 

Projekt jest odpowiedzią na ujęte w strategii województwa warmińsko-mazurskiego zapisy, m. 

in. dotyczące efektywnej współpracy, czego przykładem są: Stowarzyszenie Wielkich Jezior 

Mazurskich 2020, Miasta Cittaslow, Stowarzyszenie Powiatów, Miast i Gmin EGO Kraina 

Bociana poprzez współprace można realizować szersze, ponadlokalne cele rozwoju. Zapisy 

projektu strategii zakładają zintegrowane podejście do rozwoju terytorialnego, preferując 

realizację zintegrowanych pakietów projektowych przygotowanych przez powstałe w regionie 

formy współpracy. Celem inicjatywy jest wyznaczenie i ujęcie obszaru funkcjonalnego pn. 



Południowe Mazury (powiaty: działdowski, nidzicki, szczycieński i piski) w RPO Warmia i 

Mazury na lata 2021-27. Jest to obecnie jedyna szansa na pozyskanie na uzyskanie dodatkowej 

„znaczonej” puli środków europejskich w nowej perspektywie. W tym celu wymienione 

powiaty zawarły porozumienie w sprawie współpracy nad opracowaniem projektu Południowe 

Mazury, co zostało oficjalnie poparte przez wszystkie samorządy gminne tych powiatów. 

Dalszym etapem prac nad sformalizowaniem tej inicjatywy będzie wspólne opracowanie 

strategii dla tego obszaru funkcyjnego. 

 

Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że finansowanie będzie procentowe, w przeliczeniu 

ma mieszkańca. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że zgłaszaliśmy swoje inwestycje do Strategii 

Województwa: obwodnicę, wiadukt i nie zostały one ujęte. 

Uwag odnośnie projektu uchwały nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 

 

Ad. IV.2.3) 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody 

na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Zespole Szkół Zawodowych i 

Ogólnokształcących w Nidzicy. Podkreśliła, że jest to konsekwencja decyzji podjętych na 

poprzednim posiedzeniu w tej sprawie. 

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 

 

Ad, IV.2.4) -6) 

p. Jolanta Tymińska omówiła projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

– wyłączenia z Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy i likwidacji Liceum 

Profilowanego, 

– wyłączenia z Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących im. Stanisława 

Staszica w Nidzicy i likwidacji Liceum Profilowanego, 

–  wyłączenia z Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie i 

likwidacji Liceum Profilowanego. 

Poinformowała, że 25 lutego wpłynęło z postanowienie Kuratora pozytywnie opiniujące 

likwidację liceów profilowanych w zespołach szkół. Uznał za właściwe działanie organu, 

zgodne z obecnie obowiązującym prawem. 

Pytań i uwag nie było. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawione projekty uchwał. 

 

Ad. IV.3. 

p. Jolanta Tymińska przypomniała, że w ubiegłym roku nagroda Starosty dla nauczycieli 

wynosiła 2.500 zł. W bieżącym roku w budżecie powiatu zabezpieczono na ten cel 18.800 zł. 

Dodała, że Kurator Oświaty nie zmienił wysokości swojej nagrody na rok 2020. 

Wobec powyższego Starosta zaproponował, żeby nagroda pozostała w takiej wysokości, 

jaka była w ubiegłym roku. 

Zarząd jednogłośnie ustalił wysokości Nagrody Starosty w roku 2020 przyznawanej 

z okazji Dnia Edukacji Narodowej w wysokości 2.500 zł. 

p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że z określonej puli można będzie przyznać 7 nagród. 

 

p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
 
 



Ad. V.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt decyzji w sprawie oddania w trwały zarząd dla 

Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy nieruchomości stanowiącej drogę powiatową Nr 1264N 
Leszcz-Jankowice-Rączki-Moczysko, na czas nieoznaczony na realizację celów statutowych. 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął decyzję o przekazaniu w/w 
nieruchomości w trały zarząd dla Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. 

 
p. Mateusz Budka odniósł się do wystąpienia na sesji Rady Miejskiej w Nidzicy Kierownika 

Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami w Starostwie Powiatowym, w sprawie zmiany 
wysokości podatku wynikającej z modernizacji ewidencji gruntów i budynków. Wiele ono 
wyjaśniło mieszkańcom. Zapytał, skąd wynikają rozbieżności w kwalifikowaniu powierzchni 
mieszkalnej. 

p. Iwona Urbanowicz wyjaśniła, że często pomiar powykonawczy jest wykonywany w 
momencie, gdy wybudowany jest budynek, a cała działka  nie jest jeszcze zagospodarowana na cele 
mieszkaniowe. Geodeci określają, powierzchnię zagospodarowania jako teren mieszkaniowy, a dla 
reszty gruntu pozostawiają użytek dotychczasowy. Po jakimś czasie, jak coś jest dobudowane, 
działka zostaje zagospodarowana, zostaje zmieniony sposób użytkowania, działka jest w większym 
obszarze zajęta na cele mieszkaniowe. To wynika z tego, że w miarę upływu czasu ludzie 
zagospodarowują działkę na cele mieszkaniowe. Ważny jest stan faktyczny przy ponownym 
pomiarze. Teren mieszkaniowy to nie tylko pod budynkiem. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że ludzie uważają, iż nie ma społecznej równości. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że to klasyczny przypadek, kiedy zmienia się po iluś 

latach sposób użytkowania działki i grunt nie jest użytkowany rolniczo. 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy geodeta może sam wykonać pomiar. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że tak, jeśli wykonuje prace do aktualnej mapy na cele 

projektowe, na czyjeś zlecenie, nawet bez zgody właściciela. 
p. Mateusz Budka zapytał o przetarg na modernizację ewidencji gruntów w Nidzicy. 
p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że wszystkie prace geodezyjne na terenie Gminy 

Nidzica prowadził Główny Urząd Geodezji i Kartografii. Całą procedurę. 
p. Mateusz Budka poprosił Kierownik o pomoc przy odnalezieniu tego ogłoszenia. 
 
p. Mateusz Budka zapytał Wicestarostę, w jakiej sprawie był u Burmistrza w poniedziałek. 
Wicestarosta Paweł Przybyłek odpowiedział, że nie pamięta.   
p. Mateusz Budka kontynuował, że była u Burmistrza mieszkanka z Waszulk z problemem 

dotyczącym wysokości podatków. Burmistrz jej odpowiedział, że wynika to z modernizacji 
ewidencji gruntów i budynków. 

Wicestarosta Paweł Przybyłek stwierdził, że nie było takiej sytuacji. 
p. Mateusz Budka kontynuował, że ta Pani twierdzi, że Wicestarosta był przy tym. Zapytał, 

jak może tak być, że są razem Burmistrz i Wicestarosta, a Burmistrz odsyła Panią do Starosty. 
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że Burmistrz nie powinien jej odsyłać. 
Wicestarosta Paweł Przybyłek dodał, że w poniedziałek rozmawiali z Burmistrzem m. in. 

na temat Kościuszki. W sprawach bieżących bardzo często się spotykają.  Nie była poruszana 
sprawa płatności w związku z modernizacją. Zaznaczył, że nie podoba mu się oskarżenie p. Budki, 
że  nie odpowiedział, wyszedł i pozwolił na odesłanie do Starosty.  Nie życzy sobie takich insynuacji. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że mówi to, co uważa za stosowne. 
 Starosta Marcin Paliński zauważył, że faktycznie są odsyłani do Starostwa masowo 

mieszkańcy. 
p. Lech Brzozowski uważa, że jeśli sprawa dotyczyła powiatu, to wygląda tak, jakby 

Wicestarosta ją z lekceważył. 
Wicestarosta Paweł Przybyłek stwierdził, że gdy wychodził od Burmistrza, to jakaś Pani 

wchodziła. Dlatego prosi, żeby ta Pani jak najszybciej przyszła wyjaśnić tę sprawę. 



p. Mateusz Budka zauważył, że ma prawo wyjaśniać sprawy i nie rozumie oburzenia 
Wicestarosty. 

 
 Starosta Marcin Paliński stwierdził, że padła propozycja wyjaśnienia modernizacji na sesji 

Rady Miejskiej i Kierownik wyjaśniła, była też informacja w gazecie i na tym zamykamy sprawę. 
p. Iwona Urbanowicz poinformowała, że była ponowna prośba, żeby uczestniczyć w 

spotkaniu z sołtysami we wtorek o 15.30. Kierownik jest również proszona. 
 Starosta Marcin Paliński zauważył, że kiedy jest mowa o podwyżkach, to mówi się tylko o 

modernizacji, a nie o podwyżce podatku. Chcemy dobrze, ale gdzieś są jakieś zawirowania. Ma 
wątpliwości, czy Kierownik powinna być, Starostowie nie dostają zaproszenia na spotkania. 

p. Lech Brzozowski wspomniał, że miała być wypracowana forma spotkania , żeby więcej 
ludzi mogło w nim uczestniczyć. Burmistrz zdecydował, żeby było z sołtysami. 

Wicestarosta Paweł Przybyłek odparł, że taka dziś była prośba. 
p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że informację o modernizacji wysłaliśmy do gmin na 

początku 2019 r. Już wtedy było wiadomo, ile gruntów mieszkaniowych przybyło. Prawie 6 tysięcy 
zawiadomień wysłaliśmy. Terenów mieszkaniowych w Gminie Nidzica przybyło o 290 000 m2, a 
gruntów rolnych zabudowanych ubyło o 37 ha. Nasze dane ewidencyjne nie były zgodne z 
przepisami oraz stanem faktycznym w terenie. Po to jest robiona modernizacja, żeby dane 
poprawiać. Idziemy w kierunku e-usług i nie może być niezgodności. Dane w wyniku modernizacji 
zostały poprawione i doprowadzono do zgodności. Niewykluczone, że mogą trafić się usterki, gdyż 
pracami objęte było ponad 37 tys. hektarów  gruntów, ponad 11 tys. działek oraz budynki. 

 Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że należy przygotować na spotkanie z sołtysami 
konkretne wyliczenia. W późniejszym terminie ustalony zostanie skład delegacji. 

 
Skarbnik poruszyła sprawę wynagrodzeń urzędników i pracowników administracyjnych. 

Proponowała wystąpić z pismem  do kierowników jednostek, żeby przedstawili propozycje dla 
Zarządu odnośnie wynagrodzeń na poszczególnych stanowiskach. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że pracownicy już na to czekają. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 

 Starosta 
/-/ Inspektor / - / Marcin Paliński 

Małgorzata Jarka   Wicestarosta  
/ - / Paweł Przybyłek 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


